

## جمعية التأمين البحرينية تنتخب مجلس إدارة جديد

عقدت جمعية التأمين البحرينية جمعيتها العامة الأربعاء 22 مارس 2017 بفندق الانتركونتيننتال ريجينسي في مملكة البحرين وسط حضور ممثلين من مصرف البحرين المركزي. وقد تم التصديق على التقارير والناتج المالية للسنة المالية المنتهية 31 ديسمبر 2016 بعد العرض والمناقشة. كما تم انتخاب رئيس وأعضاء مجلس الإدارة لمتابعة أعمال الجمعية للعامين 2017-2018 والعمل على تقديم ما هو أفضل لقطاع التأمين.

تم انتخاب مجلس إدارة جديد على النحو التالي: السيد يحيى نور الدين من شركة تآزر للتأمين رئيساً لمجلس إدارة الجمعية، السيد ابراهيم الرئيس من الشركة البحرينية الكويتية للتأمين نائب رئيس الجمعية، السيد محمد عقوب من شركة هونوفر ري سكرتيراً لمجلس إدارة الجمعية، السيد جوناثون جين من شركة أكسا الخليج للتأمين أميناً مالياً للجمعية، السيد مسعود بدر من شركة البحرين الوطنية للتأمين والسيد جواد محمد من شركة سوليدير تي التكافل العام، والسيد جميل باهوم من شركة كرسنت جلوبل والسيد عصام الأنصاري من شركة التكافل الدولية والسيد فؤاد عبدالعزيز من شركة إنترشيلد، أعضاء أساسيين في مجلس إدارة الجمعية. والسيد ايمانويل لانزوس من شركة الهلال لايف والسيد فينيت كومار من شركة اتحاد الخليج أعضاء احتياطيين.

يذكر أن من أهم أنشطة جمعية التأمين البحرينية، التنسيق والتباحث مع شركات التأمين التي تعمل في السوق البحريني وكذلك مصرف البحرين المركزي، وغيره من السلطات المختصة والمؤسسات، بالإضافة إلى القيام بالفعاليات التأمينية المختلفة كإقامة ورش العمل والندوات والمحاضرات التي تسعى الجمعية من خلالها إلى نشر الثقافة والتوعية بأهمية التأمين على اختلاف أنواعه والدور الذي يلعبه في بناء مجتمع بحريني راسخ. كما تسهم جمعية التأمين البحرينية بتقديم دراسات وخطط وتوصيات للنهوض بصناعة التأمين في مملكة البحرين.

وبعد انتخاب السيد يحيى نورالدين رئيساً لمجلس إدارة الجمعية، صرح قائلاً: "أنه لشرف كبير أن يتم انتخابي رئيساً للجمعية مجدداً من قبل أعضاء مجلس الإدارة وزملائي في القطاع التأميني. وإنني على ثقة بأن مسيرة الجمعية وما وصلت إليه اليوم من مستوى رفيع ودور فعال في المجتمع إنما هو ثمرة جهود جميع الأعضاء الذين ساهموا في بناء الجمعية، والشكر موصول لهم جميعاً."

### Bahrain Insurance Association Elects New Board

Bahrain Insurance Association (BIA) held its Annual General Assembly Meeting and Election of members at the Intercontinental Regency Hotel in Bahrain on the 22<sup>nd</sup> of March 2017, in the presence of representatives of the Central Bank of Bahrain.

On review of the Board's report, the AGM has approved the year end results and the financials for 2016. The General Assembly also elected members of the Board for its next term 2017-2018 to continue providing the best services to the insurance sector.

During the meeting, a new board was elected as follows: Mr. Yahya Nooruddin from t'azur Company as Chairman of BIA Board of Directors, Mr. Ebrahim Al Rayes from Bahrain Kuwait Insurance (gig) as Vice-Chairman, Mr. Mohammed Akoob from Hannover Re Takaful as Board Secretary, Mr. Jonathan Jane from AXA Insurance as Board Treasurer, Mr. Masood Bader from Bahrain National Insurance Company and Mr. Jawad Mohammed from Solidarity General Tafakul and Mr. Jamil Bahou from Crescent Global Insurance Services and Mr. Essam Al Ansari from Takful International and Mr Fouad Abdulaziz from Intershiled as members of the board. And Mr. Emanuel Lantzoz from Al Hilal Life and Mr. Vineet Kumar from Gulf Union as reserve members.

It is worth mentioning BIA plays a main role in discussing and coordinating with the insurance companies as well as the Central Bank of Bahrain, along with other Associations and specialized institutions. In addition, the BIA arrange different insurance activities such as organizing workshops and seminars, that aims to increase the awareness of the importance of the insurance, besides its role in building a firm Bahraini society. The Association also contributes by studies, plans and recommendations for the progress of the insurance industry in the Kingdom of Bahrain.

After being elected Chairman of the Board of Directors of the Bahrain Insurance Association, Mr. Nooruddin said: "It is a great honor and privilege to be elected as the chairman for a second term by

the board members and my colleagues in the insurance sector. I am confident that the growth of the association and its achievements till date in establishing a highly effective role in society is a result of the efforts of all members who have contributed in building the association and I would like to take this opportunity to thank them all.